
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem
č.11/2007 ze dne 10.9.2007

Místo konání : zasedací místnost Obecního úřadu ve Vysoké nad Labem
Čas zahájení :      17.00 hod.
Čas ukončení :     19:45 hod.
Přítomní členové zastupitelstva obce : Ing. Jiří Horák, Miloslava Marečková, Ing. Heda Pellarová, František 
Salavec, Miroslav Píša
Počet přítomných členů zastupitelstva : 5
Omluveni : Jiří Brož, Jaroslav Králič
Zasedání usnášeníschopné : ano
Hosté: dle prezenční listiny hostů
Ověřovatelé zápisu: Ing. Heda Pellarová, Miroslav Píša

Program jednání : 
1.1 Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání.
Starosta obce pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 5 členů zastupitelstva, tedy nadpoloviční většina a 
tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen na elektronické i 
fyzické úřední desce.
Návrh usnesení č.1/11/2007: OZ schvaluje zápis z minulého zasedání
Hlasování:
Pro : 5
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

1.2 Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu.
Na programu došlo k následujícím změnám - dodatečné zařazení materiálů:

- studie přístavby MŠ
- Informace o vyhodnocení stanovisek dotčených orgánů a sousedních obcí k návrhu územního plánu obce

Návrh usnesení č.2/11/2007: OZ schvaluje program dnešního zasedání s výše uvedenými změnami a určuje 
ověřovatele zápisu – Ing. Hedu Pellarovou a Miroslava Píšu
Hlasování:
Pro : 5
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

2. Možnosti řešení autobusového spojení obce :
Starosta předložil zastupitelům  základní údaje. Připomněl slib, že tento problém se bude řešit. 
Takže co je vyřešeno :

• Od 1.září 2007 linka CarTour  Pohřebačka (nástupce SandyLine) zajíždí až na točnu. 
• Nové označníky zastávek postaví CarTour svým nákladem v průběhu měsíce září. Na nich budou upravené 

jízdní řády. 
• Od 9.12.2007 (k tomuto datu se mění jízdní řády MHD) bude zřízena nová autobusová zastávka „Obecní 

úřad“, na které budou zastavovat autobusy linky „18“ i CarTour Pohřebačka. Také na  obou stávajících 
zastávkách budou opraveny označníky

Co není vyřešeno : 
Autobusy obou dopravců stále jezdí tak že dochází ke zbytečnému překrývání odjezdových časů. Toto je neefektivní a 
je třeba to řešit. Posun linky Car-Tour nepřichází v úvahu, museli by souhlasit starostové všach dotčených obcí. 
Komentář : 
Autobusové spojení linkou č.18 do Hradce Králové i po započtení příspěvku Královéhradeckého kraje na základní 
dopravní obslužnost nás stojí ročně téměř 900 tisíc korun, což je cca 10,5 % obecního rozpočtu. Z toho hradíme provoz 
autobusu po celé délce trasy. Nelze za současného financování obcí dále navyšovat náklady, je třeba hledat vnitřní 
úspory. Jednou z možností je zavést novou linku, která bude jezdit na zkrácené trase Vysoká - Podzámčí, buď v 
původních časech (kvůli návaznosti), anebo ve zcela novém čase.

Starosta předložil jednu z možných variant jako NÁVRH ŘEŠENÍ :
• Zachovat některé páteřní  spoje (zejména školní autobusy) po celou trasu, tedy tak, jako dosud. 
• Méně frekventované spoje platit jen do Podzámčí. Za ušetřené peníze zavést další spoje podle 

požadavků občanů.



Pracovní den :
• 4 spoje z původních 12 by zůstaly zachovány, zbývajících 7 by jezdilo pouze na Podzámčí (přestup na jiný 

bus)
• 1 spoj (4:47 z Vysoké) zcela zrušen (ale kryl se s Car-Tourem v 4:53), takže byl zbytečný a málo 

využívaný)
• zcela nové spoje (pouze do Podzámčí) zavedeny v časech dle požadavků občanů.

Víkendy : 
• Jeden nejpoužívanější spoj by zůstal zachován
• Zbývající tři spoje by byly zkráceny na Podzámčí
• Zavedeny tři nové spoje – cca 10, 16, a 20 hod,  pouze do Podzámčí

Komentář : „Původní“ spoje by zřejmě zůstaly číslovány jako „18“, zkrácené a nové spoje by dostaly nové číslo 
(například „29“). Po příjezdu do Podzámčí by si cestující museli asi vystoupit a počkali by na další spoj (16,18, či 
25, příp. Car-Tour). Je možné, že ani nebudou vystupovat a budou pokračovat stejným busem, jen dojde k výměně 
čísla. 
Diskuze. Starosta seznámí občany s tímto návrhem prostřednictvím zpravodaje a Internetu a počká na 
ohlasy.
Návrh usnesení č.3/11/2007:
OZ souhlasí s předloženým návrhem řešení autobusového spojení
OZ pověřuje starostu seznámit občany s návrhem prostřednictvím zpravodaje a Internetu a zpracovat jejich 
připomínky do materiálu na příští zasedání.
Hlasování:
Pro : 5
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

Bod 3:  Smlouva o zřízení věcného břemene s Telefónica O2 Czech Republic, a.s.
Telefónica O2 Czech Republic, a.s. požádala o zřízení věcného břemene podle zákona č. 127/2007 Sb. O 
elektronických komunikacích na p.p.č. 131/12, 202/5,205/30,207/3 v k.ú Vysoká nad Labem. 
Návrh usnesení č.  4/11/2007 :
OZ nesouhlasí s uzavřením Smlouvy o zřízení věcného břemene s Telefónica O2 Czech Republic na p.p.č. 131/12, 
202/5, 205/30, 207/3 v k.ú Vysoká nad Labem za celkovou cenu 3.430 korun.
OZ požaduje zvýšit úhradu za věcné břemeno na cenu obvyklou – tedy 350 korun za metr
OZ pověřuje starostu jednáním o uzavření nové smlouvy za stanovenou cenu.
Hlasování:
Pro : 5
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

Bod 4. Schválení textu zpravodaje č.6/2007
Starosta předložil návrh zpravodaje. Vyzval zastupitele k vypracování příspěvků nebo připomínek a předání nejdéle 
do středy 12.9. Připomínky budou zapracovány do textu zpravodaje
Návrh usnesení č.  5/11/2007 :
OZ schvaluje text zpravodaje č.6/2007 ve znění připomínek zastupitelů.
Hlasování:
Pro : 5
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

Bod 5. Různé :
5.1 Informace o situaci ohledně dětského hřiště.
Starosta předložil následující dokumenty :

• Rozhodnutí správního odboru magistrátu města Hradce Králové, ve kterém nařizuje obci odstranění herních 
prvků na dětském hřišti ze stávajícího místa do místa dle vlastního určení. 

• Odvolání proti uvedenému rozhodnutí



Dále informoval zastupitele o petiční akci na podporu zachování herních prvků. Během 8 dnů trvání podpisové akce 
bylo shromážděno více než 300 podpisů, převážně maminek. Petice byla odeslána na magistrát města Hradce Králové.
Diskuze. V současné době neexistuje takové řešení situace, které by vyhovělo požadavkům Křesťanových. Ti požadují 
úplné odstranění všech herních prvků.
Diskuze. Zastupitelstvo se shodlo na tom, že provoz na hřišti je minimální a že údaje o počtu dětí na hřišti tak, jak je 
udávají Křesťanovi (30 dětí současně na hřišti), nejsou pravdivé. Bude zakoupena webová kamera, která bude 
zaznamenávat provoz na hřišti tak, aby byly prokazatelné počty dětí na hřišti.

5.2 Studie přístavby MŠ.
Starosta předložil studii se zapracováním připomínek OZ a ředitelky MŠ. Připomněl, že pro žádost z Norských 
fondů musí být hotová PD a stavební povolení..
Diskuze.
Návrh usnesení č.  6/11/2007 :
OZ schvaluje předloženou studii přístavby MŠ tak, jak je v příloze tohoto zápisu.
OZ pověřuje starostu dalším jednáním s architektem směřujícím k vypracování projektové dokumentace.
OZ souhlasí s úhradou faktury za studii přístavby MŠ ve výši 15 113 Kč.
Hlasování:
Pro : 5
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

5.3. Informace o vyhodnocení stanovisek dotčených orgánů a sousedních obcí k návrhu UPO 
Starosta spolu s místostarostou seznámili zastupitele s průběhem dosavadních jednání ohledně územního plánu obce.
Z připomínek KÚ, odbor ŽP a zemědělství, vzešel požadavek : 
Stanovit etapizaci zástavby pro lokality A1 a A2. 
Pořizovatel vypořádal připomínku takto : 
Výstavby v lokalitě A1 bude povolena nejdříve po zahájení alespoň 50% domů v lokalitě A2.
Starosta přiblížil situace - jedná se o západní svahy (ke „Chváleňáku“). V současné době nemá tento požadavek smysl, 
protože inženýrské sítě se budou pokládat do obou lokalit najednou. Bývalý starosta Brož vydal pro tento účel písemné 
povolení, bez vědomí zastupitelstva obce, na podzim 2006.
Požadavek etapizace lokalit A1 a A2 vzešel z obce při projednávání urbanistické studie, která pak tvořila zadání UPO 
(platná od září 2004). To se ale jednalo ještě o zástavbě až k Roudničce, takže byla jiná situace. Nyní by etapizace 
vedla jen ke komplikacím.
Návrh usnesení č. 7/ 11/2007 :
OZ nepožaduje etapizaci lokalit A1 a A2 v územním plánu obce Vysoká nad Labem.
Hlasování:
Pro : 5
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

Zapsala : Hana Houfková

Ověřil :
………………………… ………………………..
Ing. Heda Pellarová Miroslav Píša

Starosta : ……………………………….
 Ing.Jiří Horák


